

Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen för TIMSIG 24 10 23

Närvarande: Stina, Fred, Petter, Niklas o Nils

1. Stadgarna kräver att föreningen måste ha en ordförande. Tore har nu skriftligen bekräftat att han avgår både som ordförande och som styrelseledamot. Styrelsen förordar Nils som ny ordförande. **Beslöts** att kalla till extra ordinarie årsmöte 4 december kl 19:00 på Haket för att välja ny ordförande. Stina fick i uppdrag att lägga ut detta på hemsidan och i sociala medier
2. Hemsidan måste hållas uppdateras. Stina åtog sig att sköta föreningens Facebook och Fred tog på sig att höra med Tore om han även fortsättningsvis vill hålla i hemsidan. Annars måste det uppdraget ges till någon annan. I nuvarande styrelse finns ingen lämplig/villig.
3. Låstugorna anses av styrelsen som mycket viktiga. Niklas fick uppdraget att organisera låstugeverksamheten. Både "nybörjarstugor" och "Recap-stugor" föreslogs. Onsdagar i samband med ordinarie sessions sågs som den bästa tidpunkten. **Beslöts** att höstsäsongens andra ska hållas den 20 november
4. Låtlistan måste uppdateras och aktualiseras. Det är viktigt att de låtar som är frekventa på våra sessions är med, och dessa bör dessutom finnas i föreningens Tune-book. Fred och Niklas fick i uppdrag att renovera listan.
5. Tuneboken behöver också ses över. Styrelsen konstaterade att det är Mattias som man bör närma sig i ärendet. Han är den som varit mest "hands-on" när det gäller att publicera inspelningarna på hemsidan.
6. Styrelsen ansåg den gångna session-helgens utlokalisering till andra pubar varit mycket lyckad. På fredagen var det session på Majornas bryggeri, och på lördagen på Vegabryggeriet på Ringön. Genom Martin har vi - förutom med dessa - positiv kontakt med både Spike bryggeri i Gamlestan och Folkets bio på Linnegatan. "A Winter session" på Spike - föreslagsvis 1 februari - och "A Spring session" tillbaka på Vega i april/maj föreslogs.
7. Helgens "mini-festival" bedömdes som en succé. Alla tycks ha varit nöjda och musiken har verkligen flödat. Styrelsen betonade vikten av att följa upp aktiviteterna, och Stina kontaktar Vega och Martin hör med Majornas bryggeri om deras synpunkter. Viktigt att vårda kontakterna.
8. Intresset för en eventuell stor festival nästa år verkade tämligen ljummet, och styrelsen beslöt att skjuta upp diskussionen om en sådan till något kommande möte.
9. Niklas pekade på vikten att lägga upp bilder och filmer från våra aktiviteter i arkivet. Något att tänka på till kommande event.
10. Mötet avslutades och en välbesökt session tog vid

Vid protokollet: Nils